
綠意遊賞。小遊記創作比賽附件三


See GREEN Go GREEN 。Travelogue Contest

參賽提示：
· 請學生於作品背面寫下：
· 參賽組別 (例如：初小個人組)
· 參賽學生名稱（中文或英文）
· 作品名稱
· 學生如以電繪創作，請寫下軟體名稱。
· 學生請細閱作品要求，以符合比賽參加條件。
· 學生可閱讀比賽條款及細則，以瞭解比賽條款。
· 如有爭議，以比賽條款及細則及發展局綠化、園境及樹木管理組決定為準。
· 如有任何查詢，請聯絡發展局綠化、園境及樹木管理組 江先生 (電話：3509-7325) 。
· 學生亦可於比賽截止日期及時間前自行將作品及「個人參賽表格」 電郵至pr_glo@devb.gov.hk（不多於10MB)，或以郵寄方式遞交予發展局綠化、園境及樹木管理組。

郵寄地址：香港添馬添美道2號政府總部西翼16樓
綠化、園境及樹木管理組
[bookmark: _GoBack]	       「綠意遊賞。小遊記創作比賽」

Reminders:
· Students shall write the following information on the back of their work:
· Competition Group, 
· Student name(s) (Chinese or English), and 
· Name of the work. 
· The name of the computation drawing software must be stated if the drawing is created with drawing software.
· Students are advised to read the Work Specifications for compliance with the works requirements.  
· Students are advised to read the Terms and Conditions. 
· In the case of disputes, the decision of the Greening, Landscape and Tree Management Section of the Development Bureau and the Terms and Conditions shall be final.
· For enquiries, please contact Mr Kong of the Greening, Landscape and Tree Management Section of the Development Bureau at 3509 7325.
· Students can also submit the Individual Entry Form together with their work to the Greening, Landscape and Tree Management Section of the Development Bureau by email at pr_glo@devb.gov.hk (file size not larger than 10MB), or by post before the closing date and time of the contest.
Mailing Address:   Greening, Landscape and Tree Management Office
16/F, West Wing, Central Government Offices, 
2 Tim Mei Avenue, Tamar, Hong Kong
(Attn: “See GREEN Go GREEN。Travelogue Contest”)

綠意遊賞。小遊記創作比賽
See GREEN Go GREEN 。 Travelogue Contest
個人參賽表格
Individual Entry Form

	學校名稱
Name of School
	

	學校地址
Address of School
	

	參賽組別
Competition Group
	初小／高小／初中／高中*
Junior / Senior*    Primary / Secondary School*

個人／團體*
Individual / Group*

	學生名稱
Name of Student(s)
	

	班級
Class
	

	學生聯絡方法
Contact details (Student)
	電話號碼 Phone number:
電郵 e-mail address:



*請刪去不適用項目 Please delete as appropriate
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